
PROTOKÓŁ NR 6/07

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów

które odbyło się 2 marca 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30, zakończyło - o godzinie 17:45. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Genowefa Pohoska – Przewodnicząca,

2. Tadeusz Bierowski,

3. Kordian Kosowski,

4. Piotr Tyrawa.

Nieobecna usprawiedliwiona: Anna Klepacz.

Porządek obrad:

1. Prace nad planem pracy Komisji Budżetu, Planowania i Finansów na rok 2007.

2. Sprawy różne.

Ad. 1 Przewodnicząca po przedstawieniu porządku obrad zaproponowała podawanie propozycji do 

planu pracy Komisji Budżetowej na rok 2007. W zadaniach w planie pracy uwzględniono m.in.

– ważność współpracy z innymi Komisjami Rady Miejskiej i ze Skarbnikiem,

– konieczność zorganizowania posiedzeń z innymi Komisjami RM i WIM, związanych ze strategią rozwoju 

gminy, w tym zadań inwestycyjnych na rok 2007  i lata przyszłe, 

– bieżące opiniowanie zmian w budżecie na rok 2007,

– analizowanie wykonania budżetu za I półrocze roku 2007,

– dokonywanie kontroli wydatków budżetowych pod względem celowości i gospodarności. Po dyskusji i 

wyodrębnieniu  10  zadań  oraz  terminu  ich  realizacji,  plan  pracy  został  jednogłośnie  przez  Komisję 

przyjęty (plan pracy w załączeniu). 

Ad. 2 W sprawach różnych członkowie Komisji dyskutowali o odbytym spotkaniu RM w dniu 1.03.07 

r. poświęconemu głównie projektowi „Karkonoski system wodociągów i kanalizacji” oraz miejscu Kowar w 

tym projekcie i sytuacji finansowej spółki KSWiK.

Dyskusja zakończyła się podjęciem dwóch wniosków:

1. W związku z zaistniałą sytuacją związaną ze spółką KSWiK, o której Rada Miasta dowiedziała się 

1.03.07  r.  prosimy  o  cotygodniową  syntetyczną  informację  o  postępie  prac  mających  na  celu 

rozwiązanie kryzysu w spółce KSWiK oraz KPWiK. Jednocześnie informujemy, iż w przypadku takiej 

potrzeby jesteśmy gotowi spotkać się z zainteresowanymi stronami.

2. W  związku  z  koniecznością  przeprojektowania  ujęć  wodnych  na  Podgórzu  Komisja  Budżetowa 

wnioskuje do Skarbnika o wydatkowania z budżetu kwoty 22 tys. zł niezbędnej do podjęcia działań 

związanych z wodociągowaniem w dzielnicy Podgórze. Prosimy o potraktowanie powyższej sprawy 

jako pilnej. 
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Wnioski Komisji:

1. Jak w ad. 1 i ad. 2

Protokolant:                                                                                                          Przewodnicząca Komisji 

G. Pohoska                                                                                                     Budżetu, Planowania i Finansów
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